



## Welcome to Heart-Bridge Kolding! 欢迎参加心桥活动

Welcome to meet Chinese and Danes and to get a deeper understanding of people with different cultural backgrounds.

真诚的欢迎你参加心桥活动·您有机会认识很多中国人和丹麦人·通过交流大家可以加深对来自不同文化背景的人的理解和认识。

—  
**Friday, 06.10.2017 at 17.30 – 21.00: Visit a Danish family in their home and hear about bees in the garden**

We will hear about and visit the bees in the garden, taste the honey and have a nice meal together. And we will talk about how the life is for a Danish family. Inga and Christian Mogensen will be pleased to see you and tell about Danish traditions and culture.

**Price:** Free **Place:** Bygmarken 25, 6000 Kolding

2017年10月6日星期五17.30 - 21.00访问丹麦家庭，您有机会参观了解家庭花园养蜜蜂的知识。并在他们的私人花园里品尝蜂蜜，一起进餐美食。我们谈谈丹麦人如何生活。Inga和Christian Mogensen将很高兴看到您并为您介绍丹麦的传统与文化。

价格：免费 地点：Bygmarken 25, 6000 Kolding

---

**Friday, 24.11.2017 at 18.30 – 20.30: Advent and Christmas party - Danish Christmas traditions**

Christmas atmosphere with cutting and pasting Christmas hearts like H.C. Andersen did. We will enjoy a Danish Christmas meal together.

**Price:** 25 kr. **Place:** Kolding Bibliotek, Meeting room 5, Slotssøvejen 4, 6000 Kolding

2017年11月24日，星期五18.30 - 20.30：降临节和圣诞派对 - 丹麦圣诞传统

与我们共同感受圣诞节气氛，像安徒生一样剪切和粘贴圣诞爱心。我们将一起吃丹麦圣诞大餐。

价格：25 kr. 地点：Kolding Bibliotek, Meeting room 5, Slotssøvejen 4, 6000 Kolding

Like us on Facebook:  
Heart-Bridge Kolding



请在脸上为我们点赞

**Committee for the Heart-Bridge meetings:** 心桥会议委员会 : Inga Provstgaard Mogensen +45 28 63 39 17 / ipm@areopagos.dk